
PRODUCT WARRANTY 
 
ONE-YEAR LIMITED WARRANTY 
 
For one year from the date of purchase, provided this product is operated and maintained in accordance with the instructions 
attached to or furnished with the product, Fagor America Inc. will replace parts and provide labor to correct defects in materials 
or workmanship. Service must be provided by a Fagor America Inc. designated service company.  
 
THIS LIMITED WARRANTY DOES NOT COVER 
 

• Repairs when the product is used for any purpose other than normal, single family household use. 
• Damage resulting from accident, alteration, misuse, abuse, fire, acts of God, improper installation, installation not in 

accordance with local electrical and plumbing codes, or use not approved by Fagor America. 
• Replacement parts or repair labor costs if the product is operated outside of the United States/Canada. 
• Pick up/delivery. This product is designated to be repaired in the home. 

 
FAGOR AMERICA WILL NOT BE LIABLE FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES 
 
Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages so this exclusion or limitation may 
not apply to you. This warranty gives you specific legal rights and you may also have other rights which vary from state to state. 
 
IF YOU NEED SERVICE 
 
UNITED STATES OF AMERICA: Please contact ADCO Customer Care at 1.877.743.2467, or by email at: 
fagor@adcoservice.com 
 
EASTERN CANADA: Ontario, Quebec. Please contact A.G.I Service Inc: Telephone: 450-963-1303 or by email at: 
nruel@agintl.qc.ca. 
 
WESTERN CANADA: Manitoba, British Columbia, Alberta, Saskatchewan. Please contact PSB Service: Telephone: 1-877-430-
5253 x 130 or by email at: service@pacificspecialtybrands.com 
 
CUSTOMER SERVICE 
Write the model and serial number on the lines below, you’ll need them in the event of a service call. The model and serial 
number are located inside the door at the bottom 
 
Model: ________________________________ 
Serial: _________________________________ 
Date Purchased: _________________________ 
Store: _________________________________ 
 
PLEASE REGISTER YOUR PRODUCT WARRANTY ONLINE AT  WWW.FAGORAMERICA.COM 
  
 

 

 
IMPORTANT NOTICE: PLEASE COMPLETE AND MAIL THIS WARRANTY REGISTRATION CARD IMMEDIATELY TO 
PROTECT YOUR WARRANTY SERVICE 
 
Mr./Mrs./Ms.:___________________________________________________________________________________________
Address_______________________________________________________________________________________________ 
City _________________________________ State ________ Zip Code____________________________________________ 
Phone: _____________________________________________ E-mail:____________________________________________ 
Date of purchase: _______________________________________________________________________________________ 
Name of Dealer:________________________________________________________________________________________ 
Model number**:__________________________________________Serial Number**:_________________________________ 
Comments:____________________________________________________________________________________________
_____________________________________________________________________________________________________ 



GARANTIE DU PRODUIT 
 
GARANTIE LIMITÉE PENDANT UN AN 
 
Pendant un an à compter de la date d'achat, lorsque cet appareil ménager est utilisé et entretenu conformément aux 
instructions attachées. Fagor America Inc. paiera pour les pièces spécifiées par l'usine et la main-d'oeuvre pour corriger les 
vices de matériaux ou de fabrication. Le service doit être fourni par une compagnie de service désignée par Fagor America Inc.  
 
LA PRÉSENTE GARANTIE NE COUVRE PAS 
 

• Les réparations lorsque l’appareil ménager est utilisé à des fins autres que l'usage unifamilial normal. 
• Les dommages imputables à : accident, modification, usage impropre ou abusif, incendie, inondation, actes de Dieu, 

installation fautive ou installation non conforme aux codes d'électricité ou de plomberie, ou l’usage non approuvé par 
Fagor America Inc. 

• Les réparations aux pièces ou systèmes résultant d'une modification non autorisée faite à l'appareil ou si l’appareil est 
utilisé en dehors des États-Unis / Canada. 

• Ce produit est désigné pour être réparé à la maison. 
 
FAGOR AMERICA INC. N'ASSUME AUCUNE RESPONSABILITÉ POUR LES DOMMAGES FORTUITS OU INDIRECTS. 
 

Certaines juridictions ne permettent pas l'exclusion ou la limitation des dommages fortuits ou indirects, de sorte que ces 
exclusions ou limitations peuvent ne pas s'appliquer dans votre cas. Cette garantie vous confère des droits juridiques 
spécifiques et vous pouvez également jouir d'autres droits qui peuvent varier d'une juridiction à une autre. 
 
SI VOUS AVEZ BESOIN DU SERVICE TECHNIQUE OU POUR DES INFORMATIONS SUPPLEMENTAIRES SUR LE 
PRODUIT : 
 
ÉTATS UNIS: S’il vous plait contactez ADCO en composant 1.877.743.2467, ou envoyez un courriel  à l’adresse suivante 
fagor@adcoservice.com  
CANADA À L´EST: Ontario, Quebec. S’il vous plait contactez A.G.I Service Inc. en composant 450-963-1303. ou envoyez un 
courriel à l’adresse suivante: nruel@agintl.qc.ca 
CANADA À L´OUEST: Manitoba, British Columbia, Alberta, Saskatchewan.  
S’il vous plait contactez PSB Service en composant 1-877-430-5253 x 130 ou envoyez un courriel à l’adresse suivante:  
service@pacificspecialtybrands.com 
 
Attention au client 
Écrivez le numéro model et le numéro de série qui se trouve dedans la porte au fond 
Modèle : ___________________________________ 
Numéro de série : ____________________________ 
Date d’achat : _______________________________ 
Magasin: __________________________________ 
 
S’IL VOUS PLAIT, REGISTREZ VOTRE GARANTIE DU PRODUIT SUR INTERNET A L’ADRESSE SUIVANTE : 
www.fagoramerica.com 
 

 
Carte d’inscription pour la garantie 
Vous pouvez vous inscrire via Internet sur www.fagoramerica.com 
Avertissement important: S’il vous plait, remplissez et envoyez cette carte d’inscription pour protéger votre service 
Madame / Monsieur …………………………… 
Adresse ………………………………………… 
Ville ………………………Province  ………………Code Postal ……… 
Téléphone ………………………Courriel  ……………………………….. 
date de l’achat ………………………………………. 
Nom du magasin ……………………………………… 
Numéro du modèle** ……………………Numéro de série** …………………… 
Commentaires ……………………………………………………………………….. 


